

## Konformitätserklärung Quetschventil-Manschetten / Certificate of Conformity Pinch Valve Sleeves:

Die zur Herstellung von Bedarfsgegenständen in Kontakt mit Lebensmitteln verwendeten produktberührten Elastomermischungen der Quetschventilmanschetten mit folgender Bezeichnung:

**M....02X, M....02LS, M....04LW, M....04LS, M....07LS, M....07LW, M....04HTEC**

entsprechen in der Zusammensetzung:

den Anforderungen der Empfehlung XXI des BfR (früher BGVV) – Bedarfsgegenstände auf Basis von Natur - und Synthetikgummi, Kategorie 3 in Anlehnung an die EU Verordnung 1935/2004 und der Positive List nach CFR 21 § 177.2600, „Rubber Articles Intended For Repeated Use“, der Food and Drug Administration (FDA), USA.

The ingredients used for the production of consumer goods for food wetted elastomer/ rubber mixtures of the pinch valve sleeves with the following designation:

**M....02X, M....02LS, M....04LW, M....04LS, M....07LS, M....07LW, M....04HTEC**

Comply with the composition/mixture:

the requirements of Recommendation XXI of BfR (formerly BGVV) – Commodities based on nature - and synthetic rubber, Category 3 in accordance with the EU Regulation 1935/2004 and in accordance with the List of Positive CFR 21 § 177.2600, "Rubber Articles Intended For Repeated Use" The Food and Drug Administration (FDA), USA.

13.11.2013  
Datum / Date



Armaturen & Separations GmbH  
Adam-Opel-Str. 5 • 65468 Trebur-Astheim  
Tel: +49 (0) 61 47-9159-0 • Fax: +49 (0) 61 47-9159-59

---

**Frederic Kopp**  
Geschäftsführer / Managing Director